
                                                Z Á P I S č. 11/2017
            ze schůze představenstva BD Braník-Podolí, konané dne  19.6. 2017

Přítomni : p.Svobodová,  Ing. Čiperová, Ing. Pelíšek, Ing. Hollmann,  ing. Vinař, Mgr.Husák
Omluveni: 0

Na své poslední schůzi před letními „prázdninami“ představenstvo projednalo následující :

1) Informujeme družstevníky, že ve smyslu stanov BDB-P proběhla po skončení ČS BDB-P
schůzka  nově  zvoleného  představenstva  a  kontrolní  komise,  aby  zvolila  své  předsedy  a
místopředsedy.
Předsedkyní představenstva BDB-P se stala paní Marie Čiperová a místopředsedou pan Mgr.
Antonín Husák.
Předsedou kontrolní komise BDB-P je pan ing. Petr Smrčka a místopředsedou pan Jindřich
Čada.

2) BDB-P obdrželo písemné vyjádření Hasičského záchranného sboru ve věci příčiny vzniku
požáru  v bytě  č.  12,  Jeremenkova  74,  které  konstatuje,  že  k požáru  došlo  na  základě
provozně-technické  závady.  Na  tomto  základě  proplatila  pojišťovna  KOOPERATIVA ve
smyslu uzavřené pojistné smlouvy s BDB-P veškeré vzniklé náklady, spojené  se sanacemi  a
nutnými opravami v bytech příslušným, práce provádějícím organizacím. 

3) Na základě rozhodnutí členské schůze ze dne 7. června t.r. byla uzavřena  Smlouva o dílo
s dodavatelem zařízení pro úsporu tepla v objektu „C“, Jeremenkova 62-66. Dne 20.6.2017
proběhne za účasti dodavatele prohlídka místa montáže. O termínu zahájení prací v suterénu
objektu „C“ budou družstevníky informováni na „nástěnkách“.
. 
4)  Se  společností  AREPIX s.r.o.  uzavřelo  BDB-P Smlouvu  o  dílo  na  provedení  výměny
luxferů v objektu „E“ Jeremenkova 74-76. Práce již byly zahájené.

5) Dále se představenstvo zabývalo běžnými, opakujícími se záležitostmi BDB-P, např.:

- Seznámilo se s převodem družstevního podílu vč. nájemní smlouvy na byt č. 6, Dvorecká
26. Pro novou družstevnici bude připravena příslušná nájemní smlouva.

Kontakt na     představenstvo pouze přes mobilní telefon č. 608009056 !!!!  

WWW-stránky BDB-P na adrese :     www.bdbp.cz

V průběhu  měsíců  červenec  a  srpen  2017  se  nebudou  konat  pravidelné  schůze
představenstva. Případná jednání budou svolávána ad hoc dle nutnosti.

Zapsal:  Mgr. Husák
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